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انعقاد تفاهمنامه توسعه ورزش پایه میان بانک ملی ایران و فدراسیون کشتی کشور 
تفاهمنامه توسعه ورزش پایه میان بانک ملی ایران و فدراسیون کشتی جمهوری اسلامی ایران با حضور دکتر ابوالفضل نجارزاده و 

علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی امضا شد.
به گزارش روابط عمومی بانک ملی ایران، دکترنجارزاده در این مراسم که  با حضور صمد عزیز نژاد عضو هیات مدیره ، مدیران 
ارشد بانک، علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی کشور ، حسن یزدانی کاپیتان تیم ملی کشتی آزاد، امیر حسین زارع و امین 
میرزازاده پهلوانان نامی کشتی ایران برگزار شد؛ ضمن بازدید از کمپ شهید سلیمانی و ساختمان جدید فدراسیون کشتی، بر 
حمایت بانک ملی ایران از ورزش پهلوانی کشور تاکید کرد. دکتر نجارزاده گفت: بانک ملی ایران در حدود یک قرن فعالیت 
همواره حامی ورزش  و ورزشکاران کشور بوده است و بسیاری از ورزشکاران این مرز و بوم  از تیم های ورزشی بانک ملی ایران 
به دنیای ورزش پا نهاده و افتخار آفرینی کرده اند. مدیرعامل بانک ملی ایران با بیان اینکه قلب مردم ایران برای پهلوانان کشتی 
کشور می تپد،گفت: تاکنون حمایت های بانک ملی ایران از ورزش کشتی به صورت موردی بوده است اما با امضای این تفاهم 

نامه،حمایت های بانک به صورت هدفمند و بر اساس نیازهای فدراسیون کشتی صورت می گیرد.
وی  با اشاره به استخدام سه پهلوان نامی کشور حسن یزدانی،امیر حسین زارع و امین میرزازاده در بانک ملی ایران، ادامه داد: این استخدام بر اساس اختیارات 
قانون در مورد حمایت از قهرمانان ملی صورت می گیرد و امیدواریم نتیجه این حمایت ها که از سوی بانک و به نمایندگی از دولت محترم انجام می شود در 
درخشش پهلوانان عزیز کشتی ایران در عرصه های جهانی موثر باشد.  در ادامه این مراسم صمدعزیزنژاد عضو هیات مدیره بانک ملی ایران نیز ضمن تاکید بر 
حمایت بانک از ورزشکاران طی سخنانی گفت : رویکرد حمایتی بانک ملی ایران نسبت به پهلوانان کشتی کشور، یک رویکرد استوار و برخاسته از پیشینه حمایت 

های این بانک از ورزشکاران در رشته های مختلف ورزشی کشور دارد و امیدواریم که زمینه های موفقیت برای آنها بیش از پیش فراهم شود.
وی افزود: پهلوانان کشتی با تلاشی خستگی ناپذیر همه توان خود را صرف افتخارآفرینی برای کشور می کنند و جا دارد که در این میان مدیران  دستگاه های 

دولتی با ایجاد امنیت شغلی برای ورزشکاران نام آور کشور، قدر زحمات آنها را بدانند.
علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی کشور نیز در این مراسم گفت: حمایت های بانک ملی  از  ورزشکاران به خصوص کشتی گیران  همواره مشوقی برای آنها 

و مایه دلگرمی شان در جهت افتخارآفرینی برای ایران عزیز بوده است.
وی افزود: امیدوارم اقدام بانک ملی ایران برای حمایت از ورزش پایه که با انعقاد این تفاهمنامه صورت می گیرد، سنگ بنایی برای گسترش همکاری سایر 
دستگاه ها با فدراسیون کشتی کشور باشد. در پایان این مراسم دکتر ابوالفضل نجار زاده با اهدای هدایایی از حسن یزدانی کاپیتان تیم ملی،امیر حسین زارع و 

امین میرزازاده مدال آوران کشتی کشور ، تقدیر کرد.

شعار »کارت مهر، کارت زندگی« در حال تحقق است
مدیرعامل بانک قرض الحسنه مهر ایران گفت: شعار »کارت مهر، کارت زندگی« با تلاش همه کارکنان و مدیران در حال تحقق است. اکنون 
۱۸۰۰ دستگاه در چارچوب طرح مهریار، حقوق و مزایای کارکنان خود را از طریق بانک قرض الحسنه مهر ایران پرداخت می کنند و این 

یعنی در حال گسترش چتر قرض الحسنه هستیم.
  به گزارش روابط عمومی و امور مشتریان بانک قرض الحسنه مهر ایران، با هدف بررسی عملکرد بانک قرض الحسنه مهر ایران تا 
این برهه از سال جاری و هم افزایی بیشتر بین ستاد مرکزی و مدیریت شعب بانک در استان ها برای دستیابی به اهداف برنامه ریزی 
شده، مجمع صف و ستاد سه ماهه تابستان ۱۴۰۲ برگزار شد. دکتر »سید سعید شمسی نژاد« مدیرعامل بانک قرض الحسنه مهر ایران 
در این جلسه اظهار داشت: چند عامل باعث افزایش رزق می شود که نخستین آن خوش اخلاقی است. خوش رویی و خوش اخلاقی 
باعث گسترش اقبال مردم به فرد می شود.  مورد دیگر این است که باید نسبت به خانواده خود سهل گیر بود. خسّت به خرج دادن 
باعث افزایش رزق فرد نمی شود. وی ادامه داد: رزق را صبح هر روز می دهند؛ در نتیجه فردی که تنبل است، نمی تواند رزق زیادی به دست 
آورد. مهم است که مرکز نوآوری، اداره کل بازاریابی و سایر اداراتی که فرآیندها را ایجاد می کنند، سعی کنند در شبکه بانکی اول باشند. افزایش 
سقف وام قرض الحسنه که به تازگی برای سایر بانک ها نیز مصوب شد، بر اساس تلاش های بانک قرض الحسنه مهر ایران بود و نخستین بار برای بانک های قرض الحسنه 
به تصویب رسید. شمسی نژاد خاطرنشان ساخت: در زندگی کاری و شخصی خود نواقصی داریم. باید از آن ها درس بگیریم و استغفار کنیم تا رزق فردی و رزق سازمان ما 
افزایش یابد. در این جلسه رؤسای شعب برتر بانک نیز حضور دارند که حتماً دلایل موفقیت خود را مطرح می کنند تا مورد استفاده سایر استان ها و شعب نیز قرار گیرد. 
مدیرعامل بانک قرض الحسنه مهر ایران گفت: هنگامی که سقف وام قرض الحسنه در بانک های قرض الحسنه ۵۰۰ میلیون ریال بود، این سقف برای وام قرض الحسنه 
سایر بانک ها نیز وجود داشت. در آن زمان نیز بانک قرض الحسنه مهر ایران رشد بالایی داشت. پس نباید نگران همسان شدن مجدد سقف وام قرض الحسنه در بین 
بانک ها باشیم.  اکنون رقابت شدیدتر شده و قطعاً تحرکات و خلاقیت های بانک قرض الحسنه مهر ایران نیز افزایش می یابد. وی با اشاره به ضرورت داشتن خلاقیت و 
نوآوری، اظهار داشت: یکی از کارشناسان اخیراً پیشنهاد کرد یک سامانه معسرین ایجاد شود تا اگر بانک به این نتیجه رسید که یک فرد در بازپرداخت وام قرض الحسنه 

مشکل دارد، از وجه التزام برداشت و بدهی وی پرداخت شود. این یک ابتکار جدید است که می توان اجرایی کردن آن را بررسی کرد.
شمسی نژاد گفت: ممکن است برخی رویه ها در آغاز برای یک یا چند شعبه اجرایی شود و اگر نتیجه آن مثبت بود، به کل شعب تعمیم یابد. می توان از جزء به کل 

رسید و علتی ندارد که همه موارد از ستاد به استان ها و شعب تسری یابد.
مدیرعامل بانک قرض الحسنه مهر ایران تأکید کرد: انتظار من و هیأت مدیره این است که استان ها و شعب ابتکار عمل داشته باشند و موارد مختلف را به اطلاع ما 

برسانند تا اگر نتیجه مثبت داشته، آن را به سایر شعب نیز تعمیم دهیم.

اخبارخبر

غلامرضا فتحعلی در هم اندیشی سراسری 
مدیران مطرح کرد

رشد 131 درصدی سود 6ماهه 
نخست بانک سینا در سال جاری 

نسبت به مدت مشابه سال قبل

مدیرعامل بانک سینا گفت: در شش ماه اول 
امسال، شاهد ۱3۱ درصد، رشد سود نسبت به 
مدت مشابه سال قبل بودیم که حکایت از تأثیر 
بانک  کار  راهبردی کسب و  اجرای طرح  مثبت 

دارد.
به گزارش روابط عمومی بانک سینا، غلامرضا 
فتحعلی، مدیرعامل بانک سینا، در هم اندیشی 
مشهد  در  که  سینا  بانک  مدیران  سراسری 
مقدسّ برگزار شد، با ارائه گزارشی از مهم ترین 
اقدامات این بانک در یک سال گذشته، تصریح 
کرد: منابع بانک سینا تا پایان مهرماه سال جاری 
نسبت به مدت مشابه سال قبل، ۲6 درصد رشد 
داشته که این مهم در حالی صورت گرفته است 
که 36 درصد از جذب منابع بانک، از سپرده های 
ارزان قیمت به دست آمده و نشان از عملکرد 

مطلوب این بانک دارد.
وی با تبیین اقدامات صورت گرفته در خصوص 
طراحی و اجرای طرح راهبردی کسب و کار بانک، 
گفت: راهبردهای اصلی ما برای رساندن بانک 
و  بانکی  نظام  در  خود  اصلی  جایگاه  به  سینا 
از ظرفیت  تحقق اهداف ترسیم شده، استفاده 
سمت  به  حرکت  بانکداری،  خطوط  توسعه 
دیجیتالی شدن و اجرای بهینه بانکداری پلتفرمی 

است.
طرح  اجرای  مزایای  سینا  بانک  مدیرعامل 
راهبردی این بانک را در سال نخست، مثبت و 
اثرگذار توصیف کرد و افزود: آمار و شاخص های 
جاری  سال  نخست  ماهه  در شش  عملکردی 
نشان می دهد که اجرای این طرح، مزیت های 
رقابتی بانک را افزایش داده و منجر به تکمیل 

زنجیره ارزش خدمات شده است.
پرداخت  حوزه  در  داشت:  اظهار  فتحعلی 
 ۸۴ از  بیش   ۱۴۰۱ سال  در  تکلیفی  تسهیلات 

درصد تحقق بودجه صورت گرفته است.
وی همچنین از تخصیص 9 هزار میلیارد تومان 

به حوزه طرح جهش مسکن خبر داد.
مدیرعامل انک سینا یکی از شاخص های مهم 
نظام بانکی را نسبت مطالبات غیرجاری به کل 
حوزه  این  در  گفت:  و  کرد  عنوان  تسهیلات 
جهانی  شاخص  زیر  و  داریم  خوبی  وضعیت 
 »NPL« شاخص  فعلی،  شرایط  در  و  هستیم 

بانک۲.6 درصد است.
سال  ماهنخست   6 طی  در  داد:  ادامه  وی 
جاری نسبت به بودجه پیش بینی شده، تحقق 
۱۴۴ درصدی سود را به ثبت رساندیم که رقمی 
در حدود یک هزار و ۴۰۰ میلیارد تومان است 
و بر اساس اهداف ترسیم شده، این رقم تا پایان 
سال ۱۴۰۲ بالغ بر هزار و هشتصد میلیارد تومان 
خواهد شد که سود با کیفیت و پایداری برای 

بانک است.
بازار  در  بانک  سهام  کرد:  تصریح  فتحعلی 
سرمایه در سال ۱۴۰۱ حدود ۴۲ درصد رشد را 
تجربه کرد که امسال نسبت به ابتدای مشابه در 

سال قبل رشد 6۸ درصدی را ثبت کرده است.
با  که  خوبی  اتفاقات  از  فتحعلی،  گفته  به 
همت مدیران بانک سینا صورت گرفته، کسب 
نشان رضایت مندی مشتری، معرفی به عنوان 
تقدیر  کشور،  اقتصاد  و  صنعت  نامی  چهره 
بانک مرکزی به جهت پیشرو بودن در استقرار 
نظارت و تطبیق شرعی و رتبه قابل توجه بانک 
در پرداخت تسهیلات تکلیفی با نظارت و معرفی 

سازمان های حمایتی بوده است.
مدیران  سراسری  هم اندیشی  است  گفتنی 
بانک سینا در روزهای 3 و ۴ آبان ماه در مشهد 
مقدس با حضور مدیرعامل، معاونین و مدیران 
ستادی و مناطق این بانک برگزار و ضمن بررسی 
و  برنامه ها  سیاست ها،  گذشته،  سال  عملکرد 

اقدامات سال جاری مورد پایش قرار گرفت.

اعلام برندگان یازدهمین دوره 
جشنواره حساب  های قرض  الحسنه 

بانک اقتصادنوین 

اسامی برندگان جوایز یازدهمین دوره جشنواره 
اقتصادنوین  بانک  قرض  الحسنه  حساب  های 

اعلام شد. 
جوایز  قرعه  کشی  مراسم  برگزاری  پی  در 
حساب  های  جشنواره  دوره  یازدهمین 
قرض  الحسنه پس  انداز بانک اقتصادنوین در روز 
چهارشنبه ۲6 مهرماه ۱۴۰۲، اسامی برندگان این 
جشنواره پس از تائید هیئت نظارت بر قرعه کشی 

اعلام شد.
بر این اساس، شرکت کنندگان گرامی می  توانند 
یازدهمین  نتایج  اعلام  صفحه  به  مراجعه  با 
بانک  پس انداز  قرض  الحسنه  جشنواره  دوره 
ملی  ملی/شناسه  کد  واردکردن  و  اقتصادنوین 
خود از نتیجه قرعه  کشی آگاه شوند. ۲۲ جایزه 
میلیون   ۵۰۰ جایزه   ۲۲ ریالی،  میلیارد  یک 
ریالی، ۱۰۰ جایزه ۱۰۰ میلیون ریالی و میلیاردها 
جوایز  از  بخشی  تنها  دیگر  نقدی  جوایز  ریال 
جشنواره  است،  گفتنی  بود.  جشنواره  این 
اقتصادنوین  بانک  قرض  الحسنه  حساب  های 
مشارکت  بسترهای  ایجاد  هدف  با  همه ساله 
سنت  ترویج  عام المنفعه،  امور  در  هم وطنان 
اقشار  از  حمایت  و  قرض الحسنه  پسندیده 
نیازمند برگزار می شود که همواره مورد استقبال 
مشتریان نیک اندیش این بانک قرار گرفته است.

تقدیر فرمانده انتظامی و دبیر گروه 
کاری مهتا استان گیلان از شعبه 

رشت بانک آینده
فرمانده انتظامی و دبیر گروه کاری مهتا نیروهای 
مطلوب  و  مؤثر  اقدامات  از  گیلان  استان  مسلح 
شعبه »رشت- خیابان شهیدمطهری« بانک آینده 
در راستای پرداخت تسهیلات اشتغال زایی در این 

حوزه، قدردانی کردند.
سرتیپ دوم عزیزاله ملکی و سرهنگ اسماعیل 
به  جداگانه  تقدیرنامه های  اعطای  با  رجب زاده 
رئیس و مسئول اعتبارات شعبه »رشت- خیابان 
شهیدمطهری«- به عنوان نمایندگان بانک آینده- 
در   ۱۴۰۱ سال  در  ایشان  اقدامات  و  تلاش ها  "از 
جهت همکاری با دبیرخانه گروه کاری مهارت تا 
استان  مسلح  نیروهای  وظیفه  کارکنان  اشتغال 
اشتغال زایی  تسهیلات  اعطای  به منظور  گیلان، 
به کارکنان وظیفه ماهر منقضی خدمت جامعه 
هدف،" قدردانی کردند. شایان ذکر است؛ شعبه 
»رشت- خیابان شهیدمطهری« بانک آینده، طی 
سال ۱۴۰۱، حدود ۸۰ درصد تسهیلات ارجاع شده از 
سوی سازمان وظیفه عمومی ناجا در استان گیلان 

به این شعبه را پرداخت کرده است.

رشد پایه پولی در شهریور به 42 درصد 
رسید

 بازی با آمارها!

در  پولی  پایه  رشد  آمار  اعلام  با  مرکزی  بانک 
نقدینگی  مهار  برای  خود  سیاست های  شهریورماه، 
و چگونگی اثر آن بر رشد پایه پولی را توضیح داد. 
بانک مرکزی همچنین در این گزارش توضیحاتی درباره 
سیاست های خود و اثر آنها بر روند کنونی متغیرهای 
تجارت نیوز،  گزارش  است.به  کرده  ارائه  مهم،  پولی 
بانک مرکزی در گزارش خود ذکر کرده که نرخ رشد 
نقطه به نقطه پایه پولی در پایان شهریورماه سال 
جاری به ۴۲ درصد رسیده است.با این وجود مشخص 
نیست که معیار بانک مرکزی برای مقایسه رقم رشد 
پایه پولی در دو ماه خرداد و فروردین چه بوده است. 
بررسی ها نشان می دهند که رشد پایه پولی نه تنها 
نسبت به آخرین آمارهای منتشر شده در خرداد ماه 
سال جاری، با افزایشی ۰.۲ واحد درصدی مواجه شده 
بلکه در مقایسه با شهریور سال گذشته نیز حدود 9 

درصد افزایش یافته است.

بازار  تحلیل گر  آقابزرگی  فردین  حال  همین  در 
در  مدیرعاملی  و  مدیریت  سابقه  که  سرمایه 
تامین،  صبا  آینده،  بانک  همچون  کارگزاری هایی 
خبرگان سهام و اطمینان سهم را در کارنامه خود 
که  بود  گفته  سرمایه  بازار  روند  این  درباره  دارد 
:»به استثناء وضعیتی که روز گذشته بوجود آمد 
مهمترین دلیلی که می توان برای این موضوع آورد 
بحث تحولات سیاسی و نظامی که بین اسرائیل و 
حماس بوجود آمده که می توان گفت اکثر کشورها 
و  تغییر  همه  این  اما  است«.  کرده  درگیر  نیز  را 
تحولات در بازار سرمایه باعث شد که به سراغ این 
کارشناس خبره بازار سرمایه کشور برویم و نظر وی 

را درباره روند بازار بورس ایران جویا شویم.
فردین آقا بزرگی در همان ابتدا با اشاره به عادی 
بودن تاثیر وقایعی هم چون جنگ ها بر بازارهای 
مهم بورس در جهان به اقتصاد ۲۴ می گوید که: 
»طبیعی ترین شکل ممکن در بورس این است که 
اقتصاد هر کشور و بازارهای مالی تحت تاثیر وقایع 
برون مرزی سیاسی و نظامی قرار می گیرد و بورس 
علنی  جنگ  از  رونمایی  ابتدای  روز  در  نیز  ایران 
حماس و اسرائیل به نظر من تا حدودی ) ۲ درصد ( 
منفی شد و البته دلیل پایین بودن این درصد شاید 
همین باشد که بورس ایران آن قدر درگیر ناملایمات 
بده  و  نفعانه  ذی  و  کارشناسی  غیر  تصمیمات  و 
دور از عقلانیت و خلق الساعه  و منبعث از نحوه 
حکمرانی در عرصه اقتصادبازار سرمایه قرار گرفته 
که از اردیبهشت سال جاری  حداقل اعتقاد دارم 
که هیچ تاثیری بیشتر از آن چه دولت و خود ما 
در داخل اثر منفی بر روی بورس گذاشته بودیم، 
تاثیری جنگ و مناسبات جهانی نداشته و دلیل این 
که افت های پیاپی را نیز بورس ایران برخلاف ۱۱ 
سپتامبر یا زمان ترور سردار سلیمانی یا رکود حادث 
شده در سال ۲۰۰۸ تجربه نکرد، این است که ارزش 
ذاتی بورس کماکان در سطح ارزنده نسبت به سایز 

بازارها قرار داشت و دارد.«
آقا بزرگی در ادامه نیز افزود: »بنابراین این بازار 
اصلاح  برای  چیزی  و  دادن  از دست  برای  چیزی 
کردن چون نداشت پس ظرف دو روز گذشته که 
به جهت حمایتی  نه  بوده  تا حدودی مثبت  بازار 
و  زا  به صورت درون  بلکه  بازار شده  از  که  است 
بین  ناچیز  اختلاف  ارزندگی،  سطح  انتظام  خود 
ارزش ذاتی و ارزش روز معاملاتی و چه بسا پایین 
تر بودن ارزش روز معاملاتی از سطح ارزش ذاتی 
اغلب شرکت ها و صنایع، پس حکم بر این می کند 
و  نداشت  از دست دادن  برای  بازار ما چیزی  که 
صرفا یک رفتار هیجانی چند ساعته در روز رونمایی 

جنگ اتفاق افتاد.«
ارزش ذاتی بازار بورس ایران چقدر است؟

فردین آقا بزرگی اما درباره ارزش بازار بورس ایران 
به اقتصاد۲۴ می گوید که: »معیارها و شاخص هایی 
بگویم سطح  که  کنم  اشاره  آن  به  که می خواهم 
ارزندگی در چه سطحی قرار داده را می توان این 
موارد هم چون افزایش سود مجموع شرکت های 
که  است  سال ۱۴۰۰  به  نسبت  فرابورس  و  بورس 
در حال حاضر نزدیک به ۱۰۰۰ همت)هزار میلیارد 
فروش شرکت  از  درآمد حاصل  افزایش   ، تومان( 
ها حداقل ۴۰ درصد بیش از مجموع درامد فروش 
در سال ۱۴۰۰، سطح پایین بودن قیمت نسبت به 
ارزش ذاتی در مقایسه با بازار مسکن و خودرو که 
 در شرایط همراه با مبالغه و اغراق شده، هستند.
 کما این که بازار ارز و طلا نیز تا حدودی مدیریت 

شده است. بنابراین به صورت یونیک، واقعیت این 
است که سطح ارزندگی ذاتی بازار اولین مانع از این 
شد که یک شوک مقطعی چند ساعته بیشتر برای 
قرمز شدن بازار رخ ندهد آن هم در شرایطی که 
اکنون در اوج جنگ هستیم اما بورس نه صرفا به 
خاطر تزریق نقدینگی و سخنرانی هایی که مسولین 
به  انجام می دهند که  بورسی کشور  و  اقتصادی 
خاطر سطح ارزندگی باعث پیشگیری از وقوع منفی 

های پیاپی شد.«
این کارشناس بازار سرمایه در ادامه نیز با اشاره 
به اتفاقات رخ داده در اردیبهشت سال جاری در 
بازار بورس و نامه منتشر نشده خوراک پتروشیمی 
از  متاسفانه  »اما  که:  گوید  می  اقتصاد۲۴  به  ها 
بورس  بازار  همواره  را  ناملایمات  ماه  اردیبهشت 
ایران تجربه کرده است که از دو میلیون و پانصد 
 هزار واحد به زیر دو میلیون واحد بازار سقوط کرد.
اولین قدم در ارتباط با افزایش سطح اعتماد عمومی 
به بازار سرمایه و اقتصاد کشور و مشارکت دادن 
در  که  تصمیماتی  از  بخشی  در  بخش خصوصی 
حوزه اقتصاد گرفته می شود، جزو مقدماتی است 
که باید وجود داشته باشد. اگر این مقدمات فراهم 
با  را  آن  قانونی  زیر ساخت  که خوشبختانه  شود 

اصل ۴۴ قانون اساسی داشته ایم. ماده 33 قانون 
بازار اوراق بهادار نیز داشته ایم.«

آیا بورس به سقف سه و نیم میلیون می رسد؟
آقا بزرگی در پاسخ به این پرسش که روند بورس 
کشور را تا پایان سال چطور پیش بینی می کند، 
با اشاره به ارزش ذاتی بازار سرمایه ایران می گوید : 
انجام  عدم  و  تعهدات  ایفای  عدم  »درحقیقت 
کماکان  با کوچک سازی  ارتباط  در  وظیفه دولت 
ادامه دارد و این بزرگ تر شدن و افزایش هزینه 
ایجاد  را  نگرانی  این  همچنان  دولت  عمومی  های 
کرده که ما هر از گاهی به اقتضای شرایط، دولت 
هر زمان نیاز و یا تصوری از کم و کاستی داشته 
باشد به فضای اقتصاد و بازار سرمایه کشور دست 

اندازی خواهد کرد. 
بنابراین ما باید در دو موضوع صحبت کنیم، اول 
سطح ارزندگی بازار که از نظر من بالای 3 و نیم 
میلیون واحد است. من تصور می کنم ارزش بازار 
بین 3 تا 3 و نیم و حتی بیش از 3 و نیم میلیون 
واحد سطح ارزندگی شاخص کل است . این رقم در 
مقایسه با سایر بازارها و در مقایسه با رشد درآمد 
حاصل از فروش و سود عملیات و سود قبل کسر 

مالیات مجموع شرکت ها!

تاثیر قرار  بازار بورس را تحت  اما  نکته دوم که 
می دهد، تصمیمات پیش بینی نشده دولت است.«

دخالت  مشکل  به  اشاره  با  نیز  انتها  در  وی 
دولت و عدم امکان پیش بینی بازار سرمایه با این 
دخالت ها نیز می گوید که: »یعنی اساسا توان این 
پیش بینی را نداریم که آیا دولت در 6 ماه دوم و با 
فصل سرما آیا بار دیگر محدودیت و قطعی گاز را 
برای صنایع اعمال می کند و یا آیا افزایش نرخ قائل 
می شود و یا این که آیا می تواند مطالبات خود را 
از کشورهای دیگر وصول کند؟ چون ممکن است 
اگر این مطالبات وصول نشود ممکن است بار دیگر 
با افزایش تعرفه واردات و صادرات یا نرخ خوراک 
پتروشیمی ها بخواهد آن را جبران کند و این به ضرر 

بازار سرمایه خواهد بود.
بنابراین در دو موضوع می توانیم مساله را پیش 
بینی کنیم؛ من اعتقاد دارم بدون دخالت های دولت 
پایان سال  تا  نیم میلیون واحد  تا سه و  بین سه 

سطح ارزندگی بازار بورس ایران است.
اما اگر مقدمات اولیه فراهم نباشد و به صورت 
موردی، یا هیاتی تصمیم گرفتن دولت اگر بخواهد 
چاشنی این موضوع شود متاسفانه قابلیت پیش 

بینی ندارد.«

تعدادی از روسای جدید ادارات ستادی بانک توسعه تعاون با 
حضور رییس هیات مدیره بانک معرفی شدند. 

سید باقر فتاحی رییس هیات مدیره بانک توسعه تعاون در این 
مراسم اظهار داشت: تغییرات مدیریتی برای تحول و پویایی سازمان 
است و افراد جدید همگی دارای ویژگی های مثبت برای احراز پست 

و مسئولیت پذیری بوده اند.
وی افزود: حضور سه رییس اداره جدید در جایگاه های مهم ستاد 
حائز اهمیت است و روسای جدید می توانند منشا تحولات مثبت 

باشند. فتاحی در رابطه با حضور سعید صداقت به عنوان سرپرست 
جدید اداره کل کارگزینی گفت: ایشان با تجربه مناسب در سمت 
رییس اداره در مدیریت امور استانها و شعب آشنایی کاملی با 
موضوعات پرسنلی بانک دارند و می توانند مسائل را به نحو مناسبی 
ساماندهی کنند. وی در خصوص حضور حسین سرین به عنوان 
سرپرست اداره کل بازاریابی بانک گفت: ایشان از نیروهای باتجربه 
بانک و آشنا به حوزه های اعتباری، بانکی و بازاریابی هستند، همه 
نیروهای بانک به نوعی نیروی بازاریابی هستند و بازاریابی از طریق 
کار تیمی و مشارکت همه جانبه کارکنان نتیجه بخش است. این 
مقام بانکی درباره انتصاب مهرزاد علیجانی در سمت سرپرست 
اداره کل پژوهش گفت: دانش، تجربه و کارنامه پژوهشی ایشان 
قابل توجه است، توجه داشته باشیم که فعالیت ها و پروژه های 
پژوهشی باید در حل مسائل بانک کارساز عمل نمایند. فتاحی با 
اشاره به حضور یونس کلانتری در شرکت کارگزاری بیمه توسعه 
تعاون گفت: ایشان در سمت قبلی به صورت تمام مدت و تا آخرین 
روز برای پیشبرد بازاریابی بانک اهتمام داشتند و در شرکت کارگزاری 
بیمه نیز می توانند تاثیرات مثبتی داشته باشند. وی در رابطه با 
حضور احسان بندری در شرکت خدمات و پشتیبانی توسعه تعاون 
گفت: تجربه ایشان در مسائل پرسنلی و کارگزینی می تواند در 
شرکت نیز مثمر ثمر باشد. حسین سرین سرپرست جدید اداره کل 

بازاریابی دارای فوق لیسانس مدیریت، دانشجوی دکتری مدیریت 
عالی بانکداری پیش از این به عنوان کارشناس اعتباری، رییس 
گروه کارشناسان طرح و برنامه، معاون اداره کل برنامه ریزی و 
مدیریت عملکرد، رییس اداره کل پژوهش و دبیر و عضو کارگروه. 
طرح تحول بانک و دبیر و عضو سند راهبردی تحول بانک فعال 
بوده است سعید صداقت دارای کارشناسی ارشدمدیریت صنعتی 
معاون  شعب،  و  اموراستانها  کارکنان  دایره  رییس  این  از  پیش 
اداره کل اجرایی و پشتیبانی امور استانها و شعب ، رییس اداره 
کل اجرایی و پشتیبانی امور استانها و شعب و معاون امور استانها 
شرکت کارگزاری بیمه پوشش توسعه تعاون بوده است. مهرزاد 
علیجانی سرپرست اداره کل پژوهش, دانش آموخته دکتری مالی و 
کارشناسی ارشد آمار ریاضی پیش از این کارشناس اعتباری بانک، 
رییس گروه کارشناسان ارزی ، رییس دایره ارزیابی عملکرد، معاون 
داده کاوی اداره کل هوش کسب و کار نیز بوده است. گفتنی است 
در این مراسم محمد ذوالفقاری سرپرست معاونت مدیر عامل در 
امور حقوقی و نظارت،کریم میرزا خانی سرپرست معاونت مدیر 
عامل در امور استانها و بازاریابی، حسینی مطلق رئیس دفتر مرکزی 
حراست،رسول ارجمند مدیر امور سرمایه انسانی،روح اله شاهسون 
رئیس اداره کل رفاه کارکنان، معاونین امور مشتریان و بازاریابی نیز 

حضور داشتند.

بازار سرمایه قابلیت رشد تا ۳.5 میلیون واحد تا پایان سال را دارد 

خیز بورس برای صعود
بورس از ابتدای هفته شرایط عجیبی را تجربه کرده است و در حالی که روز شنبه و همزمان با آغاز عملیات زمینی ارتش اسرائیل در غزه، بازار سرمایه تهران 
کران تا کران سرخ بود و دیوار شیشه ای بازار آتش گرفته بود، روز یکشنبه اما ناگهان به نقطه تعادل رسید و روز دوشنبه بازار ناگهان یکی از سبزترین روزهای 
خود را تجربه کرد. این عدم تعادل بازار، آن هم در حالی که روز نخست جنگ اسرائیل و حماس تقریبا هیچ واکنش خاصی از بازار سر نزد البته با حواشی 

و نظرات متفاوتی از سوی کارشناسان بازار سرمایه همراه شد. 

وسای ادارات ستادی بانک توسعه تعاون  برگزاری مراسم معارفه تعدادی از ر

یک کارشناس 
بازار سرمایه 
معتقد است 

که بدون 
دخالت های 

دولت، بین سه 
تا سه و نیم 

میلیون واحد 
تا پایان امسال، 
سطح ارزندگی 

بازار بورس 
ایران است، اگر 

مقدمات اولیه 
فراهم باشد 

ودولت نخواهد 
برای بورس 

تصمیم بگیرد


